

ROSWELL

606

1st Austrian Foo Fighters Coverband



ROSWELL 606 - Foo Fighters-Coverband aus dem Weinviertel/Österreich

Pula/Juni 2019: "There goes my hero"- schallt es noch in den Ohren von Roman (JuNo) und Valentin, die soeben das Amphitheater in Pula nach einem grandiosen Konzert der Foo Fighters verlassen. Sofort war klar, eine Foo Fighters-Coverband muss gegründet werden.

Frontman und Sänger „JuNo“ und Drummer Valentin konnten rasch die passenden musikalischen Weggefährten (Michael/Git, Geri/Git und Andi/Bass) für ihr neues Bandprojekt begeistern. Nach einigen intensiven und vielversprechenden Proben folgten wenig später bereits erste Konzerte im In- und Ausland (ua. Randal Club/Bratislava) als Main- oder Supportact.

Die Band ROSWELL 606, deren Name eine Hommage an das legendäre „Studio 606“ der Foo Fighters in Kalifornien ist, widmet sich zu 99 % den Songs der Foo Fighters aus allen Dekaden bzw. Studioalben der Band und brennt darauf, ihre Anhänger mit ihrem handgemachten, ehrlichen Alternative Rock zu beschallen! "Watch him as he goes"!

www.roswell606.com

www.facebook.com/Roswell606/

Booking:

roswell606@gmx.at

+43 699 11828054 oder +43 677 61340021

ROSWELL 606 - Foo Fighters-Coverband from Austria

Pula/June 2019: "There goes my hero"- still ringing in the ears of Roman (JuNo) and Valentin, who are just leaving the amphitheater in Pula after an epic performance by the Foo Fighters. Immediately it became clear that a Foo Fighters-Coverband had to be founded.

Frontman and singer "JuNo" and drummer Valentin were quickly able to inspire the right musical companions (Michael/Git, Geri/Git and Andi/Bass) for their band project. After some intense and promising rehearsals, the first concerts (local and abroad, e.g. Randal Club/Bratislava) as main or support act followed.

The band ROSWELL 606, whose name is a tribute to the legendary "Studio 606" in California, is dedicated to 99 % to the songs of the Foo Fighters from all decades and is motivated to deliver handmade and honest Alternative Rock to their fans! "Watch him as he goes"!

www.roswell606.com

www.facebook.com/Roswell606/

Booking:

roswell606@gmx.at

+43 699 11828054 or +43 677 61340021